



# ရွှေပြောင်းနေထိုင်ခြင်း

အမျိုးအနွယ် ~ ပြည်နယ် ~ Shire



၇ နှင့်အတူအနွယ် ၇ အဓိကဘာသာစကားများနှင့်အများအပြားဘာသာစကား။

၁ ဘုရားသခင် လူသားများအတွက်ဒီဇိုင်းတွင်ပြောင်းရွှေ့ရန်တိုက်တွန်းချက်ပါ ဝ င်သည် (swarm, လှည့်လည်) Humankind ပြောင်းလဲအဖြစ်ပြောင်းရွှေ့ပြောင်းလဲ။ အာဖရိကန်များသည်ပါးရှားရှား၊ အိုစီနီးယားနှင့်မွန်ဂိုလီးယားသို့လှည့်လည်သွားလာနေကြသည်။ မွန်ဂိုလီးယန်းများသည်အမေရိ၊ အမေဇိုနီးယားနှင့် Oceania သို့နောက်ပိုင်းတွင်မြင်းစီး။ ပါရှား၊ အာဖရိကနှင့်ဥရောပသို့မြင်းစီးခဲ့သည်။ ဥရောပသားအားလုံးပြည်နယ်များမှရွက်လွင့် အဆိုပါ Evolved Persindia သို့လှည့်လည်ခြင်းနှင့်ရွက်လွင့်ခြင်းနှင့်အခြားပြည်နယ်များသို့ပျံသန်းခဲ့သည်။

လူရွှေပြောင်းရခြင်းအကြောင်းရင်းများ - ၁ ဘုရားသခင် ဒီဇိုင်း ဗီဇ (swarm, လှည့်လည်)။ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များသည် ဒေသန္တရ Habitat ကိုမနေထိုင်နိုင်အောင်ဖြစ်စေသည်။ တစ်ကိုယ်ကောင်းဆန်ခြင်း (မြက်ပင်သည်အခြားနေရာများတွင် စိမ်းသည်။ နှင့်လူ ဦး ရေတိုးတက်မှုနှုန်း။



လူသားထုအလိုအလောက်ပြောင်းလဲခဲ့သည်။ လူ ဦး ရေတိုးပွားမှုသည်ပြည်နယ် ၇ ခုပါ ဝ င်သော လူမျိုး ၇ မျိုးကိုတည်ထောင်ရန်လိုလောက်သည် 1 အိုဘုရားသခင်၊ '0.1.1.1' အဖြစ်(CG Kalender) အားလုံးရွှေပြောင်း (ရေတိုသို့မဟုတ်ကာလတို) ပြည်နယ်များအကြားတရားမဝင် ဖြစ်လာသည် (တရားမ ဝ င်တရားမ ဝ င်သူများကိုပြန်ပို့သည်။



**မှတ်ချက် !** ခိုလှုံခွင့်တောင်းခံခြင်းကိုတရားမ ဝ င်သောသူများ အဖြစ်ခံယူသင့်သည်။ ဒီလူတွေ (အခွင့်အရေးယူသူများ) သူတို့ဘယ်ကလာသလဲ၊ သူတို့ထွက်ပြေးမယ့်နေရာကနေမ ကွာခဏထွက်ပြေးသင့်တယ်။

တရားမဝင်ရွှေပြောင်းလုပ်သားများ (ငါက) သူတို့မွေးဖွားခဲ့သောကလေး များပါ ဝ င်သည်ပြည်နယ်သို့ချက်ချင်းပြန်ပို့သည်။ တရားမဝင်ရွှေပြောင်းအလုပ်သမားများကိုပေါင်းစည်း။ မရပါ။ အမြဲတမ်းပြန်လည် ပို့ဆောင်ခြင်းခံရပြီး၊ ပြန်ပို့လိုမရတဲ့ 'Im's' တွေကိုတရားစွဲတယ်။ **ဒေါ R7** " ငါရဲ့ " ကလေးများသည်မွေးစားခြင်းခံရသည်။ တရားမ ဝ င်သူများအားကူညီရန်တာ ဝ န်ရှိ သူများကိုတရားစွဲဆိုသည် - **ဒေါ R7**

ရွှေပြောင်းနေထိုင်ခြင်း ရေရှည်အဖြစ်ခွဲခြားထားသည် (ပြန်လည်အခြေချ) သို့မဟုတ်ရေတို (ခရီးသွား)။

ပြန်လည်အခြေချ ပြည်နယ်တစ်ခုအတွင်း၌သာဖြစ်နိုင်သည်။ ပြန်လည်နေရာချထားရေး Shires အကြားရွှေလျားနေသည်။ ကင်းလွတ်ခွင့်, 'အစုစုရေး' ကသူတို့သာနေထိုင်ခွင့်ရှိသည်

'ကတိထားရာမြေ' ။ သူတို့သည်ကတိထားရာပြည်မှထွက်နိုင်ကြပါ။ ကတိထားရာ  
ပြည်ပြင်ပတွင်တွေ့ရသောအစုစရေးကိုကတိထားရာပြည်သို့ချက်ချင်းပို့ဆောင်သည်  
1 ဘုရားသခင်အလိုတော် !!!

**ရွေ့လျား** အကြား **Shires**။ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်း  
တွေ့ရှိတယ်။ လူကြီးတွေဟာသူတို့ရဲ့ Shire မှာ  
အလုပ်လုပ်ရမယ်။ သူတို့မရွေ့နိုင်မီ။ အလုပ်ရှင်  
သည်စပျစ်သီးဖြတ်အိမ်ရာကုစစ်စဉ်ရသည်။  
သက်ကြီးရွယ်အိုများသည် Shire နေရာတွင် Cluster  
Housing ကိုစီစဉ်ပေးရမည်။ ရွေ့လျားခြင်းမပြုမီ။



**ခရီးသွားခြင်း** ပြည်နယ်တစ်ခုအတွင်း၌သာဖြစ်နိုင်သည်။ နိုင်ငံကူး  
လက်မှတ်ပေါ်ရန်ပျောက်သွားသည်။ စီးပွားရေး၊ အစိုးရသည်အခြား  
ပြည်နယ်များနှင့် ဆက်သွယ်၍ အင်တာနက်၊ ဗီဒီယိုကွန်ဖရင့်ကိုအသုံးပြု  
သည်။

**ခရီးသွားလုပ်ငန်း** တစ် ဦး ခြိမ်းခြောက်မှုသို့တီထွင်ခဲ့  
သည်။ အပျော်စီးသဘောငှာများ(ပေါက်ပွားစက်များ)  
အင်းဆက်ပိုးများကဲ့သို့ပျံတတ်သောခရီးသွားများကိုချ ( **ပိုးဟပ်**) ဆိပ်ကမ်းများနှင့်ဒေသခံကျက်စားရာနေရာ။ သူ  
တို့သည်ဒေသခံလူနေမှုပုံစံကိုအနှောင့်အယှက်ပေးသည်။ In  
- ကျန်းမာရေးအန္တရာယ်များကိုတိုးပွားစေသည်။ စွန့်ပစ်ထားသော  
တောင်တို့ကိုဖန်တီးပါ။ ကောင်းစွာအဆိုးသတ်ချက်ပျင်းရိ၏ကြုံရုံဖြေ  
ရေး! ၎င်းသည်လေကြောင်း၊ နည်းပြ၊ မီးရထားခရီးသွားလုပ်ငန်းနှင့်လည်း  
သက်ဆိုင်သည်။



အရင်းရှင်ဝါဒစီးပွားရေးလုပ်ငန်း entity ရွဲပြောင်းရွေ့စတင်ခဲ့သည် (နိုင်ငံသားမျိုးစုံ)။ ဒီ  
အဆိုးသတ်! နိုင်ငံစုံကုမုပဏီများသို့ကူးပြောင်းနေကြသည် **CRON** (လျော်ကြေးမရှိ)!

**franchising** အမြတ်အစွန်း Profiteering ပုံတူမျိုးပွားဈေးကွက်ရှာဖွေရေးစနစ်ဖြစ်သည်။ ၎င်းသည်ကိုယ်  
ပွားကိုယ်ပွားထက်သီးခြားစီးပွားရေးပုံစံတစ်ခုကိုအသုံးပြုသည်။ အသေးစားအမြတ်အစွန်းအရင်းရှင်များ  
အတွက်ရည်ရွယ်သည်။ ကဲ့သို့သောကင်ဆာပျံ့နှံ့စေရန်(ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာအိုင်ယွန်း) Planet ကိုကျော်။  
ဖောက်သည်များသည်သူတို့၏အမှတ်အသားကိုဖျက်ပစ်သည်။ သူတို့ဟာ NewYork (သို့) ဘာလင်မှာ  
အတူတူပဲကြည့်ပြီးစားကြတယ်။ Mindless ဖုတ်ကောင်။

Cloning ဟာဈေးပေါ့တဲ့အသိဉာဏ်မရှိသောမိဘတစ်ခုဖြစ်သည်။ ဂလိုဘယ်လိုက်ဇေးရှင်းဆန်ကျင်သည်1 အိုဘုရားသခင်၊

**franchising** ဒေသခံရိုးရာအစဉ်အလာများ၊

franchise အများစုသည် US ကိုဆိုလိုသည်သို့မဟုတ် US-Marketing system ပေါ်တွင်အခြေခံ  
သည်။ ၎င်းတို့သည်များသောအားဖြင့်ကျန်းမာရေးနှင့်မညီညွတ်သောထုတ်ကုန်များကိုပေးသည်။  
ဥပမာ - Junk Food ဆိုင်များ၊ အမေရိကန်နှင့်သူတို့၏ယဉ်ကျေးမှုဆိုင်ရာကိုယ်ပွားများက '   
ဆီးချိုရောဂါ' ပုံစံ၊ အဝလွန်ပြား(လူမှိုက်များ)သွေးပေါင်ချိန်တိုးခြင်း၊ ဝက်ခြံထွက်ခြင်း၊

# ဒေသခံများမှအစားအစား၊ ဖက်ရှင်၊ လူမှုအသိုင်းအဝန်း၊ အစိုးရအနေဖြင့် နိုင်ငံခြားအခွင့်အလမ်းများကြောင့်ဒေသခံအစားအစားများ၊ **ဒေါ် R7**



**franchise** 'ဒီဇိုင်းအဝတ်အစားများ' ရောင်းချခြင်းဖြင့်မတူကွဲပြားမှုများကိုဖျက်ဆီးပစ်နိုင်သည်။ ဒီ အဝတ်အစားတွေဟာယူနီဖောင်းတွေဖြစ်တယ် (ဂျင်းဘောင်းဘီ .. ) သူတို့၏ယဉ်ကျေးမှုနှင့်အမွေအနှစ်ကို သစ္စာဖောက်သူများအတွက်သတိမရှိသော၊ ဒီလှည့်ကွက်တွေကိုရှောင်ကြဉ်ပါ။

**franchise** သူတို့ရဲ့ slick ဈေးကွက်ရှာဖွေရေးနှင့်အတူ (လူအားနည်းချက်၊ စွဲလမ်းရ ခြင်း၏အဓိကအကြောင်းရင်းမှာ - Shopaholic, Gadget Junky! franchises များသည် အရည်အချင်းမပြည့်မီပါ။ လေ့ကျင့်သင်ကြားမှုအားနည်းသောလခနည်းသောလူငယ်များ၊ ဖောက်သည် ဝန်ဆောင်မှုသည်ဆင်းရဲသားမဟုတ်ပါ။ 'Barginins' နှင့် 'Sales' အများစုသည် လိမ်လည်မှုဖြစ်သည်။

Custodian Guardians များသည် Franchising သည် Anti ဖြစ်သည်ဟုယုံကြည်ကြသည် **၁ ဘုရားသခင်**။ ဒါဟာ ermines und- **၁ ဘုရားသခင်** ဒေသခံထူးခြားမှု၏ဒီဇိုင်း၊ မတူကွဲပြားမှု၊ ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာဖိဆန်ဖြစ်ခြင်း franchising **၁ ဘုရားသခင်** ဂလိုဘယ်လိုက်ဇေးရှင်းဆန်ကျင်ရေး။

## လုပ်ရမယ်:

**သိမ်းယူပါ** (လျော်ကြေးမလိုဘဲ) အားလုံး franchises, ဒေသခံမှသူတို့ကိုပြောင်းလဲ **CRON!** **အပြစ်ပေးသည်** လောဘကြီးတဲ့ Franchisee ကသူတို့ကိုလှောင်အိမ်ထဲထည့်ပြီး **ဒေါ် R6**။ ဒေသခံ ထူးခြားသောရိုးရာစီးပွားရေးကိုထောက်ပံ့ပါ (CRON သို့ကူးပြောင်းသည်)။

အရင်းရှင်ဝါဒမြို့တော်ပြောင်းရွှေ့ခဲ့သည် (နိုင်ငံခြားပိုင်ဆိုင်မှု)။ နိုင်ငံခြားပိုင်ဆိုင်မှု လျော်ကြေးမလိုဘဲအဆိုးသတ်! 'နိုင်ငံတော်ပုန်ကန်မှု' အတွက်နိုင်ငံခြားပိုင်ဆိုင်မှုကို ခွင့်ပြုသည့်အစိုးရကိုအစားထိုးခြင်းနှင့်တရားစွဲဆိုခြင်း **ဒေါ် R7**။

**နိုင်ငံခြားသားများကိုထိန်းချုပ်ရန်၊ ခေါင်းပုံဖြတ်ရန်၊ နိုင်ငံတော်ပုန်ကန်မှု!** နိုင်ငံခြားသားများအားအခွင့်ကောင်းယူခွင့်ပြုသည့်အစိုးရ (ဆွဲချက်သည်) ဒေသခံ များ၏နိုင်ငံတော်ပုန်ကန်မှုကျူးလွန်နေသည် (ရာဇဝတ်မှု)။ အစိုးရအစားထိုး **ဒေါ် R7**

**နိုင်ငံခြားပိုင်ဆိုင်မှုနိုင်ငံတော်ပုန်ကန်မှုသည်သို့အလုပ်လုပ်သည်ကိုနမူနာများ -** နိုင်ငံခြားပိုင်ဆိုင်မှု ပြောင်းလဲပစ်, အကျင့်ပျက်, ဒေသခံဖျက်ဆီး: ယဉ်ကျေးမှု၊ တန်ဖိုးများ၊ အလုပ်များ၊ အစဉ်အလာများ .. နိုင်ငံခြားသားပိုင်ဆိုင်မှုသည်ဒေသခံများကိုလုယူသည်။ အသိဉာဏ်ပညာ - ပစ္စည်း၊ ဗဟုသုတ၊ အရင်းအမြစ်များ၊ ကြွယ်ဝမှု ... နိုင်ငံခြားပိုင်ဆိုင်မှုအဆုံး။ လွတ်လပ်သောကုန်သွယ်ရေး အဆိုးသတ်

နိုင်ငံခြားပိုင်ဆိုင်မှု မြေယာနှင့်အိမ်ခြံမြေဈေးနှုန်းများကိုမြင့်  
တက်စေသည်။ အိမ်များကိုမတတ်နိုင်အောင်ပြုလုပ်ခြင်း  
၁st အိမ်ဝယ်သူများ '။ ရလဒ်၊ အိုးမဲ့အိမ်မဲ့ဖြစ်မှု ...  
နိုင်ငံခြားသားပိုင်ဆိုင်မှု 'Freehold' (မြေ၊



စားခဲ့) အဆိုးသတ် ၎င်းကိုလျော်ကြေးမပေးဘဲသိမ်းဆည်းသည်။



နိုင်ငံခြားပိုင်ဆိုင်မှု အဖွဲ့အစည်းများ၏နိုင်ငံခြား ဦး  
ဆောင်မှုရာထူးအတွက်ရလဒ်များ။ ဒေသခံများအနေဖြင့်  
ဤရာထူးကိုရယူရန်ငြင်းဆိုသည်။ အလုပ်လက်မဲ့တိုးမြှင့်  
promo- အခွင့်အလမ်းလျော့ကျလာ  
။ ။ ဒေသခံဝန်ထမ်းများဆင်း Dunning ။

နိုင်ငံခြားပိုင်ဆိုင်မှု ကုန်ထုတ်လုပ်မှု၏ရလဒ်များသည်၎င်းတို့၏ထောက်ပံ့ရေးပစ္စည်းများတင်သွင်းခြင်းကို  
ဖြစ်စေသည်။ အဲဒီအစားဒေသခံဝယ်ယူ။ ထိုအပြင်ဒေသဆိုင်ရာဥပဒေများပိုင်ခွင့်ကိုကမ်းလှန်သို့  
ယူဆောင်နိုင်သည်။

နိုင်ငံခြားပိုင်ဆိုင်မှု Entertainment ကဒေသခံစွမ်းရည်နှင့်သူတို့၏အခွင့်အလမ်းများကိုအားနည်း  
စေသည်။ ဒေသခံယဉ်ကျေးမှုများကိုဆေးကြောခြင်းဖြင့်သူတို့၏ယဉ်ကျေးမှုကိုဆုံးရှုံးစေသည့်နိုင်ငံခြား  
ယဉ်ကျေးမှုအသိုက်အဝန်းများဖြစ်လာသည်။ ဖျော်ဖြေမှု၏နိုင်ငံခြားသားပိုင်ဆိုင်မှုသည်ဒေသဆိုင်ရာ  
ယဉ်ကျေးမှု၊ ဓလေ့ထုံးတမ်းများ၊ စကားနှင့်ဓလေ့ထုံးစံများအတွက်အကြီးမားဆုံးခြိမ်းခြောက်မှု  
ဖြစ်သည်။ သင်အမေရိကန်လက်ပတ်နာရီအမေရိကန်ဖျော်ဖြေရေးဖြစ်တယ်ဆိုရင်။ သင်မဟုတ်လျှင်အ  
မေရိကန်ဖျော်ဖြေရေးကိုမကြည့်ပါနှင့်။

နိုင်ငံခြားပိုင်ဆိုင်မှု ဒေသဆိုင်ရာကြွယ်ဝမှုကိုပင်လယ်ရပ်ခြားသို့ ဦး တည်စေသည်။ ဆင်းရဲနွမ်းပါးဒေသခံ  
များထားခဲ့ပါ။ ဒေသခံတောင်သူလယ်သမားများကိုပိုင်ဆိုင်သောနိုင်ငံခြားသားဆရာများ။

နိုင်ငံခြားပိုင်ဆိုင်မှု of franchises သည်ဒေသဆိုင်ရာစီးပွားရေး၊ ထူးခြားမှု၊ မတူကွဲပြားမှုများကို  
ဖျက်ဆီးသည်။ ဒေသခံအစဉ်အလာအားနည်းခြင်းကြောင့်ဒေသခံလူထုအပေါ်မသင့်တော်သော  
fore- ign ယဉ်ကျေးမှုကိုဖြစ်ပေါ်စေသည်။ ဒေသခံတွေ့သစုစာဖောက်။

နိုင်ငံခြားပိုင်ဆိုင်မှု အရင်းအမြစ်များ၏အရင်းအမြစ်သည်နိုင်ငံခြားပိုင်ရှင်အားအရင်းအမြစ်များကိုသူနေ  
ရင်းနိုင်ငံသို့ဈေးပေါပေါဖြင့်ရောင်းချခြင်းကိုဖြစ်စေသည်။ ဒေသခံအရင်းအမြစ်များ၊ သူတို့၏ကြွယ်ဝမှု  
များကိုလုယူဖျက်ဆီးခြင်း။ နိုင်ငံခြားသားများကိုဒေသခံအရင်းအမြစ်များကိုပိုင်ဆိုင်ခွင့်ပေးခြင်းသည်  
နိုင်ငံတော်ပုန်ကန်မှုဖြစ်သည်။ ဒေါ် R7

နိုင်ငံခြားပိုင်ဆိုင်မှု အစားအစာထုတ်လုပ်မှု၊ အစားအစာဖြန့်ဖြူး၏။ ရလဒ် - အစားအစာထုတ်လုပ်မှု  
သည်ပြည်ပမှထွက်ခွာခြင်းဖြင့်ပြည်ပသို့တင်ပို့ခြင်းနှင့်အတူမြင့်မားသောဈေးနှုန်းဖြင့်ငြင်းပယ်ခြင်း။  
ထိုအပြင်အချို့သောဒေသခံအစားအစာများကိုနိုင်ငံခြားအစားအစာဖြင့်အစားထိုးလိမ့်မည်။

နိုင်ငံခြားပိုင်ဆိုင်မှု မီဒီယာ၏ကိုယ်ပျောက်ကကျူးကျော်မှုဖြစ်ပါတယ်။ နိုင်ငံခြား

မီဒီယာသည် နိုင်ငံခြားသားများကို အကျိုးသက်ရောက်စေခြင်းဖြင့် ဒေသခံများအား ဩဇာလွှမ်းမိုးသည်။ ဒေသခံယဉ်ကျေးမှု၊ အမွေအနှစ်၊ ထုံးတမ်းစဉ်လာများကို ဖျက်စီးခြင်း၊ အစိုးရ (နိုင်ငံခြားသတင်းမီဒီယာကို အရိပ်ထိုး) သူတို့ရဲ့ အချုပ်အခြာအာဏာကို ရှုံး (နိုင်ငံခြားသားများအား ချစ်ခြင်းမေတ္တာ ဖြစ်ခြင်း) သစ္စာရှိသူ ဒေသခံ **ဒေါ် R7 EG** ဩစတြေးလျ၏ နိုင်ငံရေးသမားများသည် အမေရိကန် မီဒီယာများ သို့တုန်လှုပ်ခြောက်ခြားသွားကြသည်။

**နိုင်ငံခြားပိုင်ဆိုင်မှု** မကြာခဏ  $\text{шаптаж}$  စေပါတယ်။ နိုင်ငံခြားကုမ္ပဏီများ အနေဖြင့် အစိုးရက ၎င်းတို့အား လက်ကမ်းစာစောင်များ၊ အခွန်လွတ်လွတ်လပ်လပ်၊ အစိုးရက နိုင်ငံခြားပိုင်ရှင်များ၏ လိုအပ်ချက်ကို မဖြည့်ဆည်းနိုင်လျှင် ခြိမ်းခြောက်လိမ့်မည်။ သူတို့က သူတို့ရဲ့ တောင်းဆိုချက်တွေကို ဖြည့်ဆည်းပြီး အဲဒီမှာ သူတို့ရဲ့ စစ်ဆင်ရေးကို ရှေ့သော အစိုးရတစ်ခု ရှာပါ။ ဥပမာ ဩစတြေးလျ အစိုးရသည် ပုံမှန်ပေးချေသည် (သန်း ၁၀၀ ရှိ) နိုင်ငံခြားကုမ္ပဏီများကုမ္ပဏီများ သို့ထွက်။ သူတို့က အလုပ်အမှုဆောင်ဆွဲကြေးငွေကို 'အိမ်၊ နိုင်ငံခြားသားရှယ်ယာရှင်များအမြတ်တိုး' စေတယ်။ **မှတ်ချက်!**

နောက်ဆုံးတွင် စပေးလျက် နိုင်ငံခြားကားထုတ်လုပ်သူများအား ငြင်းပယ်ခဲ့သည်။ ကားထုတ်လုပ်သူများ (Ford, General Motors, Toyota) ပိတ်ထားတဲ့ စက်ရုံတွေ၊ သွင်းကုန်လုပ်ငန်းတွေ ဖြစ်လာတယ်။ Custodian Guardian သည် ဤကုမ္ပဏီများမှ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးကို အသုံးမပြုပါ။ ၎င်းတို့ကို ယုံကြည်စိတ်ချ လိုမရပါ။

## သုည TOLERANCE ယဉ်ကျေးမှုများ !!

**နိုင်ငံခြားပိုင်ဆိုင်မှု** အကျင့်ပျက် အစိုးရက သစ္စာဖောက်ကြောင့် ဖြစ်နိုင်ပါတယ်။ ဤသစ္စာဖောက်မှုကို လွယ်ကူချောမွေ့စေသည့် အစိုးရနှင့် အစိုးရ ၀ နှစ်ထမ်းများအား 'နိုင်ငံတော်ပုန်ကန်မှု' အတွက် အစားထိုးပါ။ တရားစွဲဆိုရမည်။ **ဒေါ် R7**။

### လုပ်ရမယ်:

**နိုင်ငံခြားပိုင်ဆိုင်မှုကို ပယ်ဖျက်ပါ** ၎င်း၏ စီးပွားရေး၊ ထုတ်လုပ်ခြင်း၊ ပိုင်ဆိုင်မှုများ၊ အသိဉာဏ်ပညာဆိုင်ရာပစ္စည်းများ၊ အဓိကထုတ်လုပ်ခြင်း၊ အရင်းအမြစ်များ၊ မြေယာနှင့် အိမ်ခြံမြေများ၊ လျော်ကြေးမပါပဲ

နိုင်ငံခြားပိုင်စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများနှင့် အစားထိုးပါ **CROn** (အကျိုးအမြတ်အတွက် မဟုတ်ပိုင်ဆိုင်သည့် ရုပ်ရွာပြေးပွဲ)၊ **CROn အထောက်အပံ့! ShunMultinationals!**

တရားစွဲဆိုမှုကို အစားထိုးပါ (နိုင်ငံတော်ပုန်ကန်မှု) နိုင်ငံခြားပိုင်ဆိုင်မှုကို ခွင့်ပြုသည် သို့မဟုတ် အားပေးသည့် ၎င်း၏ ပြည်သူ့ ၀ နှစ်ထမ်းများအား အစိုးရ! **ဒေါ် R7** နိုင်ငံခြားပိုင်ဆိုင်မှု စစ်တပ်အင်အားကို အသုံးမပြုဘဲ ကျွေးကျော်ခြင်း ဖြစ်သည်။ **ခုခံကာကွယ်ပါ** သင့်ရဲ့ အသိုင်းအဝိုင်းကို ဒီခြိမ်းခြောက်မှုကနေ။

ပြည်တွင်းကုန်ပစ္စည်းများနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများကိုယှဉ်ပြိုင်ခြင်း (သို့) အစားထိုးခြင်းမပြုသောသွင်းကုန်များကိုသာခွင့်ပြုပါ။ သွင်းကုန်ကိုမလိုအပ်ဘဲဒေသတွင်းထုတ်လုပ်မှုကိုအားပေးပါ။

# နိုင်ငံခြားသားပိုင်ဆိုင်မှုကိုပယ်ဖျက်ပါ

'ဒေသခံအလုပ်များကိုသိမ်းဆည်းပါ'

သင်၏လူမှုအသိုင်းအဝိုင်းအမွေအနှစ်ကိုကာကွယ်ပါ

# franchising ဆန့်ကျင်၊ ဂလိုဘယ်လိက်ရေးရှင်းနှင့် နိုင်ငံခြားပိုင်ဆိုင်မှု

၇ အမျိုးအနွယ်

